
ing Štěpán Rattay radní MČ Praha 5

Štefánikova 13-15

150 00 Praha 5


Téma : Fungování komise kulturní a obnovy památek Rady 
MČ Praha 5


Vážený pane radní,


obracím se na Vás ve věci fungování komise kulturní a 
obnovy památek Rady MČ Prahy 5.

Podle mých informací více jak polovina členů včetně 
předsedkyně, nemá ani po dvou letech zřízený přístup do 
systému elektronických dokumentů / proxio. Někteří z 
těchto členů se situaci snažili zatím neúspěšně řešit.

Většina z nich se tak s předloženým programem, často 
předkládaným bez důvodových zpráv, seznamuje narychlo 
těsně před nebo již při jednání komise pouze v tištěné 
podobě. Sama jsem členkou dvou komisí a jednoho výboru 
a neumím si představit, že bych za takových okolností 
mohla svou činnost zodpovědně vykonávat.

Domnívám se, že tento způsob je pro členy, z nichž většina 
nemá zastupitelský mandát, velice komplikovaný už proto, 
že nemohou navržené body s dostatečným předstihem 
konzultovat s politickými kluby stran, které je nominovali.

Věřím, že to není záměr, ale pouze laxnost. Je jistě v zájmu 
všech, aby tato skutečnost byla okamžitě napravena. 

Žádám Vás tedy o sdělení konkrétního termínu, do kterého 
budou mít všichni členové komise kulturní a obnovy 
památek rovný přístup do elektronického systému

dokumentů/ proxia.

Děkuji.

Kateřina Poláková, zastupitelka za ODS




 



